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EU: Co je shnilé a parazitující, ať odpadne. V běžné situaci se to tak úplně nepozná, bohužel, teď
v současné pandemické krizi je těch signálů o zbytečnosti Evropské komise víc než dost.

A nejde bohužel jen o zbytečnost, zbytečná byla Evropská komise před tím, teď už vyloženě škodí a
důsledky mohou být pro spoustu Evropanů devastující. Lidé v Bruselském akváriu s filtrovanou
vodou nemohou pochopit, jak kalné jsou vody otevřeného moře.

Metodou krájení salámu se úředníkům v Bruselu už podařilo získat moc a otupit pozornost
veřejnosti. Máme se totiž pořád tak dobře, že se nikomu moc nechce trápit se tisíci přeplacenými
bruselskými úředníky a znepříjemňovat si život. A tak jsme postupně rezignovali na naprosté
hovadiny od regulace žárovek, vysavačů a parametrů ovoce a zeleniny až po eko teror a nahlížení
evropských komisařů do našich toaletních mís.

Jen pro pořádek nějaká fakta: počet euro úředníků v Evropské komisi a europarlamentu se
blíží padesáti tisícům! Nejnižší plat začíná někde kolem 3 tisíc Euro, nejvyšší údajně kolem 14 tisíc
Euro. I přes zdanění si díky hromadě příspěvků (za děti, za práci v zahraničí, na bydlení, na zubaře
atd.) přijde bruselský úředník v průměru na 12 tisíc Euro. To je bratru přes 300 tisíc korun českých
při kurzu 26 za éčko. A o jejich pracovním nasazení mohli bychom jistě s úspěchem pochybovat.
Kromě toho už po pár letech mají zajištěný stotisícový evropský důchod vedle toho našeho důchodu,
malého, střediskového.

A teď si k tomu postavte českého důchodce, který si své odpracoval. A nejde jen o ty peníze, i
díky absolutní nekompetentnosti bruselských úředníků se právě senioři dostali na seznam
ohrožených druhů a je jen otázka nevyzpytatelnosti celé situace, chaotičnosti a často zákeřnosti
jednání Babišovy vlády a jeho nohsledů, jestli tuhle situaci vůbec přežijí. O kvalitě života škoda
mluvit.

A tak co je shnilé ať odpadne a teď je to bezesporu Evropská komise. Něco, co nikdy nikdo
nechtěl a ono to samo plíživě vzniklo a omotalo evropský prostor dotacemi, předpisy a zákony. A jak
se ukázalo ve složité pandemické situaci, selhává to na celé čáře. (Podobně jako WHO, ale o tom
jindy.)

Kdyby zítra (nebo klidně ihned) evropská komise nebyla, prostě zmizela, nikdo nic
nepozná. Pardon, až na jeden zajímavý signál, který nám poskytuje Uršula Leynová. Dnes pokárala
Česko za uvolňování opatření proti koronaviru, za jehož zavedení nás zdrbala před nedávnem. Ta
holka má radar na to dělat věci přesně naopak, než je potřeba.

Takže když to říká Uršula, přátelé, jen v tom hezky pokračujme, jsme na správné cestě.
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